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Protokół Nr 4/2022 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

odbytego w dniu 29 marca 2022 roku 

 

Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 1200.  

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna – nr 106 (parter) Urzędu Miasta Białogard. 

 

Tematyka Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia w tym, przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji.  

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XLIV Sesję Rady Miejskiej 

Białogardu.  

3. Sprawy różne.  

4. Zamknięcie posiedzenia. 
  

Ad 1 

Posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący komisji – Mariusz Smoliński. Przywitał  

Panią Dyrektor MOPS oraz członków komisji. Wszyscy członkowie komisji porządek 

posiedzenia wraz z materiałami otrzymali elektronicznie i na piśmie. Zapytał, czy są jakieś 

pytania bądź uwagi do porządku posiedzenia, jeżeli nie ma to przystępujemy do jego realizacji. 

Zapytał, czy członkowie komisji chcą zajmować się skargami, które są w porządku sesji. 

Radny Sz. Jonko – odpowiedział, że oczywiście, że tak. 

Przewodniczący komisji – powiedział, że wobec powyższego przystępujemy do jego 

realizacji. Jest do przyjęcia protokół nr 3 z poprzedniego posiedzenia komisji. Zapytał, czy są 

jakieś uwagi do w/w protokołu. Wobec braku uwag poddał protokół pod głosowanie. 

Przegłosowano:  

za – 3 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

W wyniku głosowania  protokół zostały przyjęty i skierowany do publikacji w BIP. 

 

Ad 2  

Przewodniczący komisji – powiedział, że przechodzimy do rozpatrzenia i zaopiniowania 

projektów uchwał na XLIV Sesję Rady Miejskiej Białogard:  

a) w sprawie miejskiego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na lata 2022–2025 – druk A, 

Przedstawił: Pełnomocnik – B. Mieszkowicz - Adamowicz 

Uzasadnienie: 

Przedkładam projekt uchwały, który jest tożsamy z wcześniej przyjętymi uchwałami. Zmiana 

wynika wyłącznie z połączenia Rady Rozwiązywania Problemów Alkoholowych z Krajowym 

Biurem Przeciwdziałania Narkomanii. Obecnie ten program nosi nazwę „Program 

profilaktyki i rozwiazywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 

lata 2022 – 2025”.   

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

uchwały poddaje pod głosowanie. Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przegłosowano: 

za – 3 (jednogłośnie). Opinia pozytywna.  
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b) w sprawie programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 – druk B, 

Przedstawiła: Dyrektor MOPS – K. Budzyła    

Uzasadnienie: 

Głównym celem programu ,,Korpus Wsparcia Seniorów” jest zapewnienie usług wsparcia na 

rzecz seniorów w wieku 65 lat i więcej oraz zapewnienie możliwości bezpiecznego 

funkcjonowania seniorów w ich miejscu zamieszkania poprzez dostęp do tzw. „opieki na 

odległość”. MOPS będzie realizował program w oparciu o dwa moduły. Moduł I zakłada 

wsparcie seniorów w czynnościach dnia codziennego, wsparcie społeczne poprzez 

uruchomienie wolontariatu, ułatwienie dostępności do podstawowej oraz specjalistycznej 

opieki zdrowotnej, wsparcie psychologiczne. Natomiast celem modułu II jest poprawa 

bezpieczeństwa osób starszych oraz możliwości samodzielnego funkcjonowania w miejscu 

zamieszkania poprzez dostęp do tzw. „opieki na odległość”. Zostaną zakupione opaski 

bezpieczeństwa dla seniorów, które będą monitorować podstawowe funkcje życiowe 

seniorów. Opasek aktualnie posiadamy 50 sztuk. Pomoc jest zupełnie bezpłatna dla osób, kóre 

chcą skorzystać z tej formy pomocy. Program będzie realizowany do dnia 31 grudnia 2022 r. i 

jest adresowany do wszystkich seniorów mieszkających na terenie miasta Białogard. 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

uchwały poddaje pod głosowanie.  

Głosy w dyskusji: 

Radny Sz. Jonko – zapytał, jakie są źródła finansowania. Ponadto przy okazji chciałby 

zapytać, czy istnieje taka możliwość, aby wolontariusze mogli w tym programie uczestniczyć 

i pomagać starszym osobom. Niedawno odwiedził starszą Panią i Pana po wylewie 

mieszkających w budynku BTBS, którzy otrzymali bardzo wysoką podwyżkę czynszu. 

Zapytał, czy ktoś z MOPS-u  był u tych Państwa i zaintersował się ich sytuacją materialną 

oraz zdrowotną. Już na poprzedniej Sesji prosił o zaintersowanie się tą sprawą i ponawia 

swoją prośbę. 

Dyrektor – odpowiedziała, że My nie ponosimy żadnych kosztów. Powyższej sprawy nikt do 

MOPS-u nie zgłosił. Obiecuje, że wyślę pracownika do tych Państwa tylko prosi o podanie 

nazwiska i adresu zamieszkania.  

Radny Sz. Jonko – powiedział, że w przerwie poda powyższe dane osobowe tych Państwa. 

Przegłosowano: 

za – 3 (jednogłośnie). Opinia pozytywna.  

c) w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 4 im. Mikołaja Kopernika 

w Białogardzie poprzez likwidację innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych 

– druk C, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Edukacji – M. Grabczyńska  

Uzasadnienie: 

Ten projekt uchwały jest etapem końcowym przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 4 im.  

M. Kopernika w Białogardzie poprzez likwidacje innej lokalizacji prowadzenia zajęć 

wychowania fizycznego, tj. boiska przy ulicy Batorego 2 w Białogardzie, w oparciu o zapisy 

ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe. Rodzice dzieci uczęszczających na te 

zajęcia zostali poinformowani o zaistniałej zmianie. W dniu 9 lutego br. do Urzędu Miasta 

Białogard wpłynęło postanowienie Zachodniopomorskiego Kuratorium Oświaty dotyczące 

pozytywnej opinii zamiaru przekształcenia z dniem 1 września br. Szkoły Podstawowej Nr. 4 
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im. M. Kopernika w Białogardzie przez likwidację innej lokalizacji prowadzenia zajęć 

dydaktycznych. 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

uchwały poddaje pod głosowanie. Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przegłosowano 

za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna.  

d) w sprawie zamiaru zmiany statutu Białogardzkiej Biblioteki Publicznej im. Karola 

Estreichera w Białogardzie w części dotyczącej lokalizacji filii – druk D,  

Przedstawił Sekretarz Miasta – P. Janowski 

Poinformował, że ten projekt uchwały zostanie zdjęty z porządku obrad najbliższej Sesji 

Rady.  

Radny Sz. Jonko – zapytał, jaki był powód zdjęcia tego projektu uchwały z porządku obrad.  

Sekretarz Miasta – odpowiedział, że zmiana statutu. Chodzi o zapis w księdze wieczystej 

dotyczący ulicy filii Biblioteki przy ul. Komara.   

W związku z tym komisja nie procedowała tego projektu uchwały.  

e) zmieniająca uchwałę w sprawie cen za usługi przewozowe autobusami w publicznym 

transporcie zbiorowym organizowanym przez Miasto Białogard w zakresie zadania 

o charakterze użyteczności publicznej w komunikacji miejskiej – druk E, 

Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski 

Uzasadnienie: 

Powiedział, że projekt uchwały jest krótki. Do projektu uchwały dołączono uzasadnienie, w 

którym jest zapisane, że na terenie Miasta Białogard regularne przewozy pasażerskie 

wykonuje spółka miejska Zakład Komunikacji Miejskiej, która obsługuje cztery linie 

autobusowe. W związku ze wzrostem globalnych cen ropy proponowane ceny biletów trochę 

wzrosną i będą kształtować się następująco:  

- cena dotychczasowego jednorazowego 45-min. biletu  normalnego wynoszącego 2,40 zł, 

powiększona o 25% = 3,00 zł; 

- cena dotychczasowego jendorazowego 45-min. biletu ulgowego wynoszącego 1,20 zł, 

powiększona o 25% = 1,50 zł; 

- cena dotychczasowego miesiecznego biletu normalnego wynoszącego 74,00 zł powiększona 

o 25% i zaokrąglona „w dół” do pełnej kwoty wyrażonej w złotych = 92,00 zł; 

- cena dotychczasowego miesięcznego biletu ulgowego wynoszącego 37,00 zł powiększona o 

25% i zaokrąglona „w dół” do pełnej kwoty wyrażonej w złotych = 46,00 zł. 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

uchwały poddaje pod głosowanie. Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przegłosowano: 

za –  3, przeciw – 1, wstrzymało się – 0. Opinia pozytywna.   

f) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Białogard oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków – druk F, 

Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski  
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Uzasadnienie: 

Powiedział, że zmiana dotyczy przystanków autobusowych, tj. wzdłuż ul. Szpitalnej od 

skrzyżowania z ul. Wileńską do skrzyżowania z ul. Kołobrzeską. Prowadzone są tam 

następujące linie autobusowe: 

- nr 1, o relacjach Zwinisław–Połczyńska Pętla i Połczyńska Pętla–Zwinisław; 

- nr 2, o relacjach Zwinisław–Osiedle Zwycięstwa i Osiedle Zwycięstwa–Zwinisław. 

Przy ul. Szpitalnej zlokalizowane są oddziały szpitalne Regionalnego Centrum Medycznego 

w Białogardzie oraz znajduje się lecznica dla zwierząt. Najbliższe przystanki autobusowe 

zlokalizowane są w odległości 210-450 m, co utrudnia dotarcie do lecznic szczególnie 

starszym osobom. Trzeba nadmienić, że w poblizu lecznic znajduje się również cmentarz 

komunalny. Wyznaczenie przystanku autobusowego przy ul. Szpitalnej poprawi dostępność 

komunikacji miejskiej dla pacjentów i pracowników szpitala, osób odwiedzających cmentarz 

komunalny, a także klientów lecznicy dla zwierząt.   

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

uchwały poddaje pod głosowanie. Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przegłosowano 

za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna.  

g) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 – druk G, 

Przedstawił: Skarbnik Miasta – I. Kubiak 

Uzasadnienie: 

Plan dochodów zwiększa się ogółem o kwotę 1.836.851,24 zł a plan wydatków zwiększa się 

ogółem o kwotę 3.048.366,01 zł. Powyższe zmiany powodują zmianę deficytu budżetowego. 

Planowany deficyt wyniesie 9.552.771,58 zł. Zwiększenie o kwotę 1.211.514,77 zł. Plan 

rozchodów pozostaje bez zmian. Planowane spłaty kredytów w 2022 r. wynoszą 4.122.443,00 

zł. Ponadto będzie  poprawka do projektu uchwały budżetowej dotycząca kwoty 100.000,00 

zł na potrzeby Urzędu Miasta oraz o kwotę 120.000,00 zł na zapewnienie wyżywienia dla 

uchodźców z Ukrainy. Są to środki przewidziane w ustawie. Będziemy jeszcze otrzymywać 

środki finansowe od Wojewody z przeznaczeniem dla uchodźców.  

Głosy w dyskusji: 

Przewodniczący komisji – zapytał odnośnie kwoty 45.000,00 zł na modernizację systemu 

ostrzegania ludności. Czego to będzie dokładnie dotyczyło. Wie, że już istnieje taki system w 

naszym mieście. 

Sekretarz Miasta – odpowiedział, że w mieście istnieje już wysłużony system i w ramach 

tych 45.000,00 zł chcemy ten system zmodernizować. Już wcześniej na ten cel zapisaliśmy w 

budżecie kwotę 27.000,00 zł. Chcemy zakupić nową centralę do wysyłania syren 

alarmowych. 

Radny Sz. Jonko – zapytał o środki na wsparcie dzieci z rodzin PGR-owskich w rozwoju 

cyfryzacji w wysokości 70.000,00 zł. Czy był na to ogłoszony przetarg. 

Sekretarz Miasta – odpowiedział, że był ogłoszony przetarg. 

Radny Sz. Jonko – zapytał jak się odbywa kwalifikacja osób do przyznania tych środków. 

Sekretarz Miasta – odpowiedział, że pod koniec ubiegłego roku był ogłoszony taki nabór 

przez Ministerstwo. Każda gmina zgłosiła swój nabór. Tych beneficjentów jest ok. 300 osób. 
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Radny Sz. Jonko – poprosił na jutro o dostarczenie specyfikacji dotyczącej systemu cyfrowej 

komunikacji radiowej na potrzeby zarządzania kryzysowego Miasta oraz zakupu tego 

agregatu prądotwórczego. 

Przegłosowano: 

za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna.  

h) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2022-

2031 – druk H, 

Przedstawił: Skarbnik Miasta – I. Kubiak 

Uzasadnienie: 

Wprowadzono zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białoagrd na lata 2022-2031. 

Są określone w załączniku nr 1 i nr 2. 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

uchwały poddaje pod głosowanie. Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przegłosowano: 

za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna.  

i) w sprawie skargi dotyczącej działalności radnego Rady Miejskiej Białogardu – druk I, 

Nie procedowano.  

j) w sprawie skargi dotyczącej działalności Burmistrza Białogardu – druk J, 

Nie procedowano.  

k) w sprawie skargi dotyczącej działalności Burmistrza Białogardu – druk K, 

Nie procedowano.  

l) w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Edukacji, Kultury i Spraw 

Społecznych Rady Miejskiej Białogardu – druk L. 

Przewodniczący komisji – powiedział, że projekt nie posiada uzasadnienia. Wobec 

powyższego poddaje pod głosowanie nierozpatrywanie tego projektu uchwały. Pytań i uwag 

nie zgłoszono. 

Przegłosowano: 

za – 0, przeciw – 1, wstrzymało się – 1. Opinia negatywna.  

 

Ad 3  

Przewodniczący komisji – powiedział, że przechodzimy do pkt. sprawy różne. Zapytał, czy 

są jakieś pytania. W powyższym punkcie nie poruszono żadnych spraw. 

 

Ad 4 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenie komisji zakończono o godzinie 1350. .  

 

 

 

 

Protokołowała:                                                                          Przewodniczący Komisji 

D. Holczewska – Szydłowska                                               

                                                                                                   /-/ Mariusz Smoliński  


